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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/34 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-10 
Rijeka,  29. 12. 2020. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 15. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
15. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 21.12.2020. godine (ponedjeljak) s početkom u 

19:00 sati u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 14. sjednice VMO Gornji Zamet održane 29.10.2020. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
 
1. Usvajanje drugog Rebalansa Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2020. godinu 
2. Usvajanje programskih aktivnosti VMO Gornji Zamet za 2021. godinu 
3. Usvajanje Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2021. godinu 
4. Komunalna i prometna problematika 
5. Razno 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Kovačević informirao je vijećnike o potrebi usvajanja drugog 
Rebalansa Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2020. godinu. Prvim Rebalansom zbog situacije 
pandemije korona virusa COVID-19 u potpunosti se odustalo od realizacije programskih aktivnosti 
Birajmo najljepšu okućnicu i Križevica 2020. Programsku aktivnost Dani Mjesnog odbora za koju su 
rebalansom smanjena prvotno planirana financijska sredstva nije bilo moguće realizirati na predviđeni 
način kao ni programsku aktivnost Doček Djeda Božićnjaka za koju rebalansom nisu smanjivana 
planirana financijska sredstva. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili drugi Rebalans Financijskog plana VMO Gornji 
Zamet za 2020. godinu. Usvojenim drugim Rebalansom ukupna vrijednost Financijskog plana 
za 2020. godinu umanjuje se 23.650,00 kn na 11.150,00 kn. 
 
AD 2 
 
G. Kovačević upoznao je vijećnike s potrebom usvajanja programskih aktivnosti VMO Gornji Zamet za 
2021. godinu. Na temelju poslanih prijedloga zaprimljeno je pozitivno mišljenje Povjerenstva za ocjenu 
programskih aktivnosti mjesnih odbora na području Grada Rijeke.  
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Program rada i programske aktivnosti VMO Gornji 
Zamet za 2021. godinu. Planirane programske aktivnosti su: Doček Zametskih i Halubajskih 
zvončara, Birajmo najljepšu okućnicu, Križevica 2021., Dani Mjesnog odbora i Doček Djeda 
Božićnjaka. 
 
AD 3 
 
G. Kovačević informirao je vijećnike o potrebi usvajanja Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2021. 
godinu i projekcije za 2022. i 2023. godinu. Ukupan iznos Financijskog plana iznosi 23.650,00 kn. 
Sukladno usvojenom Programu rada planira se organizirati 5 različitih programskih aktivnosti. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Financijski plan VMO Gornji Zamet za 2021. godinu. 
 
AD 4 
 
4.1. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu građana za mogućnošću proširenja tj. 
postave jednog novog tijela – svjetla javne rasvjete na već postojećem betonskom strujnom stupu u 
Ulici Trampi, preko puta k.br. 20. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Upit je proslijeđen nadležnima, 
TD Energo te nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav. 
 
4.2. G. Kovačević informirao je vijećnike o prijavi građana koja se odnosi na oštećeno betonsko okno 
šahte u Ulici Milice Jadranić u blizini k.br. 4 koja je proslijeđena nadležnima na službeno postupanje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.3. G. Kovačević informirao je vijećnike o predstavci koju je MO Gornji Zamet zaprimio a odnosi se 
na problem s oborinskim vodama u Ulici Bože Starca Jurićeva kod k.br. 30. Sve zaprimljene informacije 
odmah su proslijeđene nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i TD Rijeke promet te 
zatraženo službeno očitovanje i postupanje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 

4.4. Tajnik MO informirao je vijećnike o zaprimljenim informacijama s terenskog sastanka od strane 
KD Čistoća na temu postave jednog novog spremika za komunalni otpad u gornjem dijelu Ulice Pilepići, 
preko puta k.br. 33. Kako u predmetnom dijelu spomenute Ulice nema niti jednog spremika za 
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komunalni otpad KD Čistoća voljno je izvršiti postavu spremnika a sukladno prethodnom dogovoru i 
suglasnosti stanara kućnih brojeva u neposrednoj blizini predloženog lokaliteta postave. Spremnik se 
ukoliko bude postojala potreba može i fiksirati. U sklopu terenskog sastanka obrađena je i problematika 
pozicije dva spremnika za komunalni otpad u Ulici Vladivoja i Milivoja Lenca kod kućnog broja 79. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Ukoliko se svi građani 
predmetnog dijela ulice Pilepići usuglase službeni zahtjev uputiti će se KD Čistoća od strane 
MO Gornji Zamet. 
 
4.5. G. Kovačević obavijestio je vijećnike o prijedlogu građana za postavom metalnih podesta za 
kontejnere u Ulici Milice Jadranić u blizini k.br. 2. Kao razlog prijedloga navode se povremene 
potencijalno opasne situacije da kontejneri uslijed jake bure i sl. razloga završe na kolniku. Upit je 
proslijeđen nadležnim službama KD Čistoća te je predloženo realizirano u kratkom roku. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.6. G. Kovačević upoznao je vijećnike s prijedlogom građana za postavom usporivača prometa u Ulici 
Ivana Grpca Strinina odnosno prometnog znaka ograničenja brzine vožnje. Ovaj prijedlog bio je jedna 
od tema redovitog terenskog sastanka s predstavnikom TD Rijeka promet te je sukladno tome i 
obrađen. Shodno zaključku s terenskog sastanka MO Gornji Zamet uputio je službeni upit, a na temelju 
prijedloga građana za postavom vertikalnog znaka s oznakom imena ulice – Bogomira Ćikovića 
Marčeva na ulazu u ulicu iz smjera Ulice Vladivoja i Milivoja Lenca. Također, odobrena je postava 
jednog pravokutnog prometnog ogledala u Ulici Ivana Pilepića Franovičina kod k.br. 16 – stavka koju 
je moguće realizirati i iz sredstava komunalnih prioriteta. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.7. G. Zelenović informirao je vijećnike o uočenom nesaniranom prekopu u Ulici Franje Pilepića 
Pavina, na samom ulazu u Plješivičku ulicu. Uslijed hladnog vremena te snijega i leda stvorila se manja 
ali potencijalno opasna rupa u samom prekopu te je od nadležnih, Odjela gradske uprave za komunalni 
sustav zatražena sanacija prekopa u što je moguće kraćem roku. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.8. G. Kovačević upoznao je vijećnike s prijedlogom građana za preregulacijom prometa uz 
dvosmjerne ulice u jednosmjernu – Ulice Šumci. Prijedlog je da Ulica Šumci bude jednosmjerna sa 
smjerom vožnje iz pravca Primorske ulice prema Ulici Josipa Mohorića. 
 
Zaključak: Vijećnici su se jednoglasno složili s dostavljenim prijedlogom. Prijedlog će biti 
dostavljen nadležnima, TD Rijeka promet i Odjelu gradske uprave za komunalni sustav radi 
službenog očitovanja i stučnog mišljenja te mogućnostima realizacije navedene preregulacije. 
 
4.9. G. Kovačević upoznao je vijećnike s inicijativom VMO Srdoči upućenoj prema VMO Gornji Zamet, 
VMO Grbci, TD Rijeka promet i Odjelu gradske uprave za komunalni sustav na temu sigurnosti u 
prometu i zajedničkog budućeg planskog djelovanja u cilju smanjenja opasnosti za djecu pješake na 
putu prema OŠ Srdoči. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Sastanak će se dogovoriti 
naknadno sukladno dogovoru svih sudionika. 
 
4.10. Tajnik MO informirao je vijećnike o uočenom nedostajućem poklopcu spremnika za komunalni 
otpad u Ulici Josipa Mohorića u blizini kućnog broja 21. Komunalni nedostatak prijavljen je nadležnima, 
KD Čistoća. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.11. G. Kovačević upoznao je vijećnike s dva zaprimljena upita od strane građana vezana za 
mogućnost povećanja prometne sigurnosti u Ulici Milice Jadranić u blizini kućnog broja 49 postavom 
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usporivača prometa ili označavanjem pješačkog prijelaza. Drugi upit odnosi se na prijedlog postave 
usporivača prometa u Bilogorskoj ulici uzmeđu kućnih brojeva 1 i 15.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Prijedlozi će biti obrađeni u 
sklopu narednog terenskog sastanka s nadležnima, TD Rijeka promet. 
 
4.12. G. Kovačević obavijestio je vijećnike o ponovno zaprimljenim informacijama od strane građana o 
začepljenim slivnicima za oborinske vode u Ulici Milice Jadranić kod kućnih brojeva 12A i 13. Sve 
zaprimljene informacije prosljeđene su nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i TD 
Rijeka promet.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.13. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu i zahtjevu građana za uklanjanjem dva 
stabla u Ulici Bože Starca Jurićeva. Upit je od strane MO proslijeđen nadležnima, Odjelu gradske 
uprave za komunalni sustav. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 5 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
         Predsjednik VMO Gornji Zamet  

       Krunoslav Kovačević 

 


